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Referat fra FAU-møte 5. desember 2022 
Sted: Personalrommet på Ammerud skole. 

 

Til stede:  

1. trinn  

2. trinn Kajsa Wiull-Gundersen (2.2) 

3. trinn Eldrid Stangeland 
Nafissa Bourouba (3.1) 

4. trinn Pia Soulergues-Cappello (4.2) 

5.trinn  

6. trinn Judith Klein (6.3) 
Pia Myhre Kamp (6.1) 

7. trinn Gunhild Farstad (7.3) 
Dickson Agano Anam (7.4) 

Fraværende:  

1.trinn Katarzyna Ngembus Mang (1.1) 
Stian Seland (1.3) 

2. trinn Vivian Pedersen (2.2) 

3. trinn Kjetil S. Jørve (3.2) 
Kristian Solberg (3.2) 

4. trinn Fardowsa Ulusso (4.2) 

5. trinn Marie Aure (5.4) 
Amal Salhi (5.3) 

6.trinn  

7. trinn Anne Marthe Ringerud (7.2) 

 
 

Del 1: Informasjon ved skoleledelsen - utgikk pga. sykdom (tekstlig beskrivelse pr. e-post) 
Del 2 kl. 19.00 – 20.30: Møte i FAU 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Utdanningsetaten Besøksadresse: Telefon: 22 90 24 00 Org.nr.: 974589656 

Ammerud skole Ammerudveien 49 
0958 OSLO 

Telefaks: 22 90 24 01  
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 
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AKS Ammerud – samarbeid skole og AKS 

 
Tilbakemelding fra Rektor pr. e-post: 

Skolebiblioteket: Skolen har bibliotekar i 30 % stilling og jobber utfra 

standarden og anbefalingene i standarden. Skolen setter av mer enn 

anbefalt til innkjøp av bøker. Biblioteket benyttes som «allrom» hele 

dagen, men ulike grupper fra forskjellige trinn med fokus på 

grunnleggende ferdigheter. Det kan være aktuelt med noe oppgradering av 

biblioteket- men da må man først se på rammene tildelt skolene som 

kommer i romjulen for neste års budsjett- så da blir det prioriteringer. 

Lærerne på trinnene bruker biblioteket med barna hele tiden og kan selv 

låne ut bøker uten bibliotekar tilstede. Skolen har ansett det som bedre 

bruk av ressurser enn å ha bemannet 100 %- men dette kan selvsagt 

drøftes. Plangruppa mener det fungerer godt som nå, da de kan velge når 

de vil benytte biblioteket og ta med klassen dit i forbindelse med 

tverrfaglig arbeid for å finne relevant litteratur. 

 
Strategisk plan 2023: Mål: fellesskapende didaktikk og inkluderende og 

variert undervisning. Faglig og sosial læring mer viktig enn noensinne. Øke 

kvalitet på grunnleggende lese, skrive og regneundervisningen. (Her vil 

tiltak som bevisst og mindre bruk av iPad komme inn som tiltak blant 

annet). 

Strategisk plan skal være ferdig til 20.januar. FAU vil få denne presentert. 

Har FAU innspill til tiltak- så kom med dem. 

Diskusjon i møtet: 

- Kan man bruke biblioteket til etter skoletid-tilbud. Om det var 

bemannet kunne det å være på biblioteket vært et alternativ? Er 

en kjent arena for mange, kan derfor funke bra. Brettspill, 

leksehjelp, elever lærer andre elever noe, perling etc.? 
- Kan familier donere bøker som de ikke lenger leser til biblioteket? 

- FAU vil gjerne ha strategisk plan før den er ferdig, for å kunne gi 

innspill. 
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Orientering fra FAU-styret 

Siden sist har styret hatt ett styremøte og ett samarbeidsmøte med rektor. 

 
NAF: Styret har tidligere orientering om en henvendelse fra NAFs 

kampanje Helt super skolevei. Da det nå er avklart at Ammerud skole er 

blitt tatt opp i hjertesoneprosjektet har styret satt et samarbeid med NAF 

påvent til man har fått avklart alle sidene ved deltakelse i hjertesone. 

 
Isbane: Bymiljøetaten har meldt til FAU at de ikke har kapasitet til å islegge 

basketbanen til skolen, men at de håper få islagt flaten i bunnen av 

"Ammerud amfi" der det tidligere var en midlertidig brakkebarnehage. 

Styret vil gjerne ha innspill på om dette er noe en skal prioritere å jobbe 

videre, men all den tid det fortsatt jobbes og bygges på basketbanen er det 

mulig at isbane denne sesongen blir urealistisk. Om man skal gå videre 

med dette, må inspeksjon forsterkes. Risiko for skader osv. på is. I møtet 

kom vi frem til at vi ikke ønsker at styret jobber videre med dette. 

 
APT: Etter noen runder med skolen har man fått avklart situasjonen rundt 

Ammerud på tur og hvor mye skolen har utestående hos FAU. Viser seg at 

tradisjonen har vært at FAU tar billetter og opphold, mens skolen tar 

transport. I tillegg så er det sånn at ved 17. mai så er det en tredeling på 

busstransport mellom skole FAU, korps og skole. Skolen vil no fakturere 

FAU 130 814 kr. for turer i 2021 og 2022 samt 17. mai. Dette beløpet 

inkluderer også innkjøp av slushmaskinen til FAU. Sender ikke ut ny "giro" 

i førsteomgang. På grunn av økte kostnader tenker styret det er naturlig å 

ta en runde på hva som inngår i Ammerud på tur-tilbudet, men tenker det 

er naturlig å legge opp prosessen så man fullfører skoleåret som planlagt. 

Her blir det naturlig å involvere FAU, skolen og elevrådet i prosessen. 

 
Etter skoletid: Her er det et tilbud på trappene i regi av skolen/bydel en 

gang i uka, samt en egen jentegruppe. FAU-styret har startet dialogen med 

skolen om hvordan man kan samarbeide med andre aktører, eks. 

Ammerudklubben, med tanke på å nytte tilskuddet man har fått fra BUFdir. 

Her vil det nok være naturlig å nedsette en arbeidsgruppe på nyåret. 

 
- Informasjon i møtet: Eldrid, Kjetil og Marie er arbeidsgruppe på 

dette allerede, kan eventuelt suppleres med andre som ønsker. 

Arbeidsgruppa inviteres til møte med Sahal og Habib. Bør Elin, 

inspektør for skolemiljøteamet også inviteres i disse møtene? 

 
Økonomi: Det jobbes for å sluttrapportere på tilskudd som har frist 15. 

desember (områdesatsingen og Sparebankstiftelsen) som er gått til 

skolegården. 

 
Juleball: Juleball for 6. og 7. trinn har til nå hatt deltakeravgift. FAU-styret 

fikk henvendelser fra familier som opplevde deltakeravgiften som 

økonomisk ekskluderende, og valgte å gjøre en vurdering sammen med 

rektor på om dette var en ordning vi burde avvikle. Vurderingen er at 

juleballet er et viktig tiltak for skolemiljøet, og bør være tilgjengelig 

uavhengig av økonomi. Det ble derfor besluttet å avvikle deltakeravgift, og 

at man finner en fordeling mellom FAU og skole når det gjelder 

kostnadene. Prosessen var ikke optimal da dette var tett på juleballet, og 

komiteen burde så klart vært involvert i større grad. Styret ser et behov 
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

 for, og har en sak om det senere på agendaen, å ta en helhetlig 

gjennomgang på økonomi og foreldrebidrag til arrangementer og turer. 

Legge inn i planer og budsjett at skolen/FAU spleiser for juleball hvert år. 

Benytte regnskapet for årets arrangement til å lage budsjett for neste år. 
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Punkt: Sak: Frist/Utført: Ansvar: 

 
2 

Oppdatering fra møter i: 

Ingen møter avholdt. 
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Evaluering julemarked 

- Kristian Solberg har tatt på seg å lage et erfaringsdokument. 
Kristian er godt i gang med å samle inn info fra de andre 
deltakerne i komiteen. 

- Det kom inn ca. 35.000, som deles 50/50 med korpset. Samme 
sum som i fjor. 

- Komite-medlemmene var veldig godt fornøyd med 
gjennomføringen. 

- Særlig 3.trinnskoret ledet av Pia Lang-Holmen fikk vi gode 
tilbakemeldinger på. 

- Artikkel i Akers avis Groruddalen. 
- Skrivet som ble sendt ut var litt forvirrende, uklart med tanke på 

hva man kunne donere. Jobbe med hvordan brevet som sendes ut 
formuleres. Dette bør inn i erfaringsdokumentet. 
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Gjennomgang av økonomi og egenandeler/bidrag 

Bakgrunn: FAU ved Ammerud skole har en stor økonomi, som muliggjør en 

rekke arrangementer og aktiviteter for elevene på Ammerud skole. 

Økonomien er sammensatt av ekstern finansiering fra tilskuddsgivere, 

inntekter fra arrangementer og frivillige bidrag i form av donasjoner (f.eks. 

penger til Ammerud på tur eller gaver til julemarked). Enkelte 

arrangementer har også tidligere hatt deltakeravgift (f.eks. juleball). 

 
Styret mener det er viktig at arrangementene og aktivitetene i regi av FAU 

er inkluderende og at deltakelse skal være uavhengig av privatøkonomi. 

Derfor er det viktig at den samlede summen av egenandeler og mer eller 

mindre frivillige bidrag ikke blir for stor. Styret ønsker derfor å foreta en 

helhetlig gjennomgang av økonomien tilknyttet FAUs arrangementer og 

aktiviteter, og vurdere egenandeler/bidrag i en helhet. 

 
Forslag til vedtak: FAU ber styret foreta en helhetlig gjennomgang av 

økonomien i FAUs arrangementer/aktiviteter med vekt på 

egenandel/foreldrebidrag. 

 
Det var enighet i møtet om at FAU støtter forslaget til vedtak. 
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Kutt i skolehelsetjenesten 

Styret ønsker innspill fra FAU til hvordan man skal forholde seg til, og 

eventuelt jobbe med varslede kutt i skolehelsetjenesten. 

 
Flere andre kutt som går utover barn og unge også. 

 
Spesielt etter pandemien mener FAU at det er svært uheldig at man kutter i 

skolehelsetjenesten. Hva slags vurderinger har bydelen gjort i forkant av 

kuttet? 

 
16. desember er det BU-møte. Da er det mulig å stille i møtet med 

innspill/innlegg. Pia Myhre Kamp og Judith Klein stiller på BU-møtet 

16.12.22. I forkant bør man bl.a. snakke med helsesykepleierne (Ane) om 

status nå, og få innspill slik at vi kan lage gode talepunkter. 

 
Gunhild Farstad, Dickson Agano Anam og Kajsa Wiull-Gundersen følger 

innbyggerinitiativ-sporet videre. 

 
Dickson kontakter Ane, og kommer tilbake til FAU med en kort status i 

saken nå. 

 
Judith lager messenger-gruppe for videre kommunikasjon i saken. 
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Eventuelt 

- Inkludering og kjøpepress, for eksempel på Halloween. Dette bør 
man jobbe med å få ned. Karneval – fargefest er et eksempel (alle 
har på seg gult f.eks.). 

- Er det noe med matsituasjonen på AKS som kan gjøres bedre, slik 
at flere barn spiser varmmaten som serveres? 

- Foreldrecafé/frokost klokka 8.30 er vanskelig for mange å stille på 
fordi foreldrene må på jobb. Er det et alternativ å ha slike 
arrangementer på ettermiddagen i stedet? Eventuelt om man gjør 
det bare for barna. 

- Skolen bør også sørge for at det ikke er slike arrangementer 
samtidig på flere trinn, slik at foreldre med barn på ulike trinn kan 
stille på alle barnas arrangementer. 

- Er det mulighet for å ha grovgarderobe/fingarderobe på de laveste 
trinnene? 

- Kan skolen anskaffe «Europris-kurver» til alle garderobeplassene 
som ikke har garderoskap? 

- Pia Soulergues-Cappello kontakter Stine Solbjørg Kielland for å ha 
overføring av hvordan man legger ut på FAU sine Facebook-sider. 

- Det blir tatt bilde av FAU på neste FAU-møte (i januar). 

  

 


